

КАНАШЕВИЧ ТАТЬЯНА НИКОЛАЕВНА
KANASHEVICH TATSIANA

Кандидат педагогических наук, доцент
Candidate of pedagogical sciences, associate Professor

БИОГРАФИЯ

Канашевич Татьяна Николаевна окончила Минский педагогический колледж в 1996 г., УО «Белорусский государственный педагогический университет имени Максима Танка» в 2000 г., магистратуру в УО «Академия последипломного образования» в 2004 г., аспирантуру Научно-методического учреждения «Национальный институт образования» Министерства образования Республики Беларусь в 2011 г.

Ученая степень кандидата педагогических наук присуждена в 2014 году по результатам защиты диссертации в Совете по защите диссертаций УО «Белорусский государственный педагогический университет имени Максима Танка» по специальности «Теория и методика обучения и воспитания (математика)». В 2016 году присвоено звание доцента по специальности «Педагогика».

С 1996 по 2008 год работала учителем в Политехнической гимназии № 6 г. Минска.

С 2009 по 2010 г. – методист Института интегрированных форм обучения и мониторинга образования Белорусского национального технического университета. С 2010 г. по настоящее время – начальник отдела мониторинга качества образования Института интегрированных форм обучения и мониторинга образования Белорусского национального технического университета.

С 2016 г. по настоящее время доцент кафедры «Профессиональное обучение и педагогика» Белорусского национального технического университета.

**НАУЧНАЯ И ПЕДАГОГИЧЕСКАЯ
ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ**

- область научных интересов:

Мониторинг и оценка качества образования. Проблемы подготовки инженерно-педагогических кадров в Беларуси. Ме-

BIOGRAPHY

Kanashevich Tatyana Nikolaevna graduated from the Minsk Pedagogical College in 1996, the Maxim Tank Belarusian State Pedagogical University in 2000, the magistracy in the Academy of Post-Plum Education in 2004, as well as - graduate of the Scientific and Methodological Institution "National Institute of Education" of the Ministry of Education of the Republic of Belarus in 2011.

The academic degree of candidate of pedagogical sciences was awarded in 2014 by the results of the thesis defense in the Council for the Defense of Dissertations of the Maxim Tank Belarusian State Pedagogical University, specializing in Theory and Methods of Teaching and Education (Mathematics). In 2016 she was awarded the title of Associate Professor in the specialty "Pedagogy".

From 1996 to 2008 she worked as a teacher in Polytechnic Gymnasium No. 6 in Minsk.

From 2009 to 2010 - Methodologist of the Institute of Integrated Forms of Education and Monitoring of Education of the Belarusian National Technical University. From 2010 to the present - Head of the Department for Monitoring the Quality of Education of the Institute of Integrated Forms of Education and Monitoring of the Education of the Belarusian National Technical University.

From 2016 to the present time he is an assistant professor of the department "Vocational training and pedagogy" of the Belarusian National Technical University.

**SCIENTIFIC AND PEDAGOGICAL
ACTIVITIES**

- field of scientific interests:

Monitoring and assessment the quality of education. Problems of training engineering and teaching staff in Belarus. Method-

<p>тодика преподавания математики.</p> <p>- участие в научно-исследовательских темах и проектах:</p> <p>ОНТП «Образование и здоровье»; ОНТП «Современная образовательная среда»; ОНТП «Электронные образовательные ресурсы»; ОНТП «Качество образования»; ГБ 11-275 «Дидактические основы учебно-операционной и содержательной преемственности в обучении учащихся и студентов, методические аспекты диагностики и мониторинга качества образования в школе и ВУЗе»; ГБ № 16-221 «Концептуальные основы адаптации студентов к процессу обучения посредством реализации преемственности в системе непрерывного технического образования» ГБ 16-225 «Совершенствование процесса инженерно-педагогического образования студентов в университете».</p> <p>- преподаваемые дисциплины:</p> <p>«Педагогика», «Актуальные проблемы профессионального образования».</p> <p>НАГРАДЫ И ПООЩЕНИЯ</p> <p>Грамота Белорусского национального технического университета в 2016 г.</p> <p>ПУБЛИКАЦИИ</p> <p>Автор многочисленных учебных пособий рекомендованных Министерством образования Республики Беларусь; более 50-и научных публикаций.</p>	<p>ology of teaching mathematics.</p> <p>- participation in research topics and projects:</p> <p>ISTP «Education and Health»; ISTP «The modern educational environment»; ISTP «Electronic educational resources»; ISTP «Quality of education»; NB 11-275 "Didactic bases of educational-operational and substantial continuity in training of pupils and students, methodical aspects of diagnostics and monitoring of the quality of education in school and university"; NB No. 16-221 "Conceptual framework for the adaptation of students to the process of education through the implementation of continuity in the system of continuous technical education" NB 16-225 "Improvement of the process of engineering and pedagogical education of students at the university."</p> <p>- the disciplines taught:</p> <p>"Pedagogy", "Actual problems of vocational education".</p> <p>AWARDS AND PROMOTIONS</p> <p>Certificate of the Belarusian National Technical University in 2016.</p> <p>PUBLICATIONS</p> <p>Author of numerous training manuals recommended by the Ministry of Education of the Republic of Belarus; more than 50 scientific publications.</p>
---	--